
Protokół Nr  16/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  10 września  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) zmieniającego uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
Białogard na lata 2003-2010 – druk B, 

Przedstawia: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
b) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C.  

Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
3. Zaopiniowanie wykorzystania wniosku o wykorzystanie kwoty 27.038,00 zł z rezerwy 

celowej dz. 921 rozdział 92105 § 4810. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek o zdjęcie punktu 2 z porządku Komisji z 
uwagi na odwołanie sesji nadzwyczajnej. Komisja przyjęła zmieniony porządek i protokół z 
poprzedniego posiedzenia, głosując: za-5 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Zdjęto z porządku obrad. 

 

Ad 3 

Zaopiniowanie wniosku o wykorzystanie kwoty 27.038,00 zł z rezerwy celowej dz. 921 
rozdział 92105 § 4810. Wniosek przedstawiła M.Chir, Rzecznik Burmistrza. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał co to za impreza, czy nie będzie związana z kampanią? 
M.Chir – wyjaśniła, że piknik ma trzy cele: impreza kulturalna, promocja Województwa 

Zachodniopomorskiego – Urząd Marszałkowski przekazał materiały promocyjne, zbiórka 
na leczenie chorej białogardzianki. Koncert przewidziany jest  od godz. 16.00 do 18.00.  

W.Czurko – stwierdził, że  impreza przedstawiona jest zbyt płytko w związku z sytuacją w 
mieście. Radny proponował, aby te środki przekazać do MOPS, bo takich osób jest więcej, a 
także  przenieść imprezę na termin po 20.09.2009 r. Radny uważa, że Miasto nie musi 
dokładać do promocji Woj. Zachodniopomorskiego. Województwo Zachodniopomorskie 
powinno się promować poza granicami województwa. Radny jest przeciwny temu. 

M.Chir – nie odniosła się do terminu imprezy i promocji Woj. Zachodniopomorskiego, 
natomiast odnośnie płytkości wypowiedzi, uważa, że ma ona głęboki sens. 
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S.Purol – powiedział, że osób niepełnosprawnych w powiecie jest bardzo dużo. Kalendarz 
imprez miejskich był wcześniej układany, ta impreza pojawiła się nagle, dlatego Radny jest 
zaniepokojony. W związku z deklaracją uzyskania 10.000 zł z budżetu Woj. 
Zachodniopomorskiego Pani M.Chir nie przedstawiła potwierdzenia o uzyskaniu 
dochodów. Radny domniemywa, że 27 tys. 038 zł to niepełna kwota wydatków. Radny pytał 
jakich dochodów się spodziewają, dlaczego przedłożono tak późno pismo oraz dlaczego 
Burmistrz podejmuje zobowiązania nie pytając radnych o opinię? 

M.Chir – odpowiedziała, że kwota 27.038 zł jest całkowitym kosztem, niektóre elementy z 
kosztorysu będą użyczone nieodpłatnie. Pani Rzecznik powiedziała, że dysponuje 
odpowiednią umową.  

S.Purol – stwierdził, że samorządy pracują na budżecie i deklaracja przy braku środków nie 
świadczy o ich przyznaniu. 

S.Domański – prosił o przedstawienie procedury w jaki sposób można przekazać środki z 
rezerwy celowej? 

Skarbnik – wyjaśniła, że może być wniosek Burmistrza, korekta budżetu lub grupa radnych 
może zawnioskować do Burmistrza o zmiany w budżecie. 

W.Czurko – poprosił o przedstawienie umowy do wglądu. 
M.Chir – stwierdziła, że brakuje umowy a uzgodnienie Pana Jaskulskiego było ustne. 
W.Czurko – pytał kto ma upoważnienie do zaciągania zobowiązań? 
Skarbnik – odpowiedziała, że Burmistrz lub osoba upoważniona przez niego. 
S.Hatłas – stwierdził, że zawsze decyzja należy do Burmistrza, zawsze wspieramy konkretną 

osobę a nie wiele osób. Radny stwierdził, że posiada informację, że Marszałek 
Zachodniopomorski zadeklarował kwotę 15 tys. zł. 

S.Purol – pytał o umowy z poszczególnymi zespołami potwierdzającymi kwoty z kosztorysu? 
M.Chir – odpowiedziała, że  takie umowy posiada Pan Stobiecki, Naczelnik EKP. 
S.Purol – pytał dlaczego Burmistrz nie przedstawił wcześniej takiego wniosku? 
S.Domański – pytał jak będzie prowadzona akcja? 
M.Chir – odpowiedziała, że wolontariuszami będą 4 osoby z AKS. 
S.Domański – pytał jaką rolę będzie pełnił obecny Burmistrz? 
M.Chir – odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy. 
W.Czurko – prosił o zwołanie kolejnej Komisji, aby przedstawić w jaki sposób zostały 

wydatkowane powyższe środki. Jeśli nastąpi naruszenie dyscypliny finansowej to zgłosić do 
RIO. Radny zgłosił wniosek o nie dofinansowanie pikniku, ponieważ brakuje stosownych 
dokumentów, jak umowa. 

Skarbnik – poinformowała, że dzwoniła Pani z Urzędu Marszałkowskiego, iż szykuje umowę 
na kwotę 10 tys. zł. Środki wprowadzimy do budżetu Miasta zarządzeniem Burmistrza. 

S.Domański – pytał czy można ponownie wydać opinię? 
Skarbnik – odpowiedziała, że można. 
T.Szwed – stwierdził, że Burmistrz źle traktuje radnych przedstawiając materiał na ostatnią 

chwilę. Ponadto Radny zwrócił uwagę na to, że materiały otrzymuje 15 minut przed sesją 
lub po terminie. 

S.Domański – stwierdził, że natychmiast po powzięciu informacji zwołał Komisję. 
S.Purol – podniósł temat odwołania Sesji w ostatniej chwili. Takie działanie komplikuje prace 

radnych. Ponadto Radny stwierdził, że wskazane zespoły biorą więcej . 
M.Chir – wyjaśniła, że kwota 21 tys. zł stanowi całkowity wydatek. 
T.Szwed – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Wniosek o zamknięcie dyskusji przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). Wniosek przeszedł. 
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 Komisja zaopiniowała n e g a t y w n i e  pismo BF.3020/24/09 z dnia 08.09.2009r. 
dotyczące prośby o wykorzystanie kwoty 27.038 zł z rezerwy celowej dz. 921 rozdział 92105 § 
4810 na organizację „Pikniku w Białogardzie”, głosując: za-1, przeciw-3, wstrzymało się-1. 
 Komisja uzasadnia swoją opinię brakiem przedstawienia materiałów niezbędnych do 
wyrażenia pozytywnej opinii, m.in. deklaracji z Urzędu Marszałkowskiego Woj. 
Zachodniopomorskiego potwierdzającej  przekazanie dofinansowania na organizację imprezy 
oraz umów z zespołami muzycznymi, które są istotne przy potwierdzeniu przedstawionego 
kosztorysu.  
 
S.Domański – zgłosił wniosek o wprowadzenie punktu sprawy różne z uwagi na głosy w 

dyskusji. 
Wniosek o wprowadzenie punktu sprawy różne przegłosowano: za-4 (jednogłośnie), nie 

głosował S.Hatłas. 
 
Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 
S.Purol – pytał kto zapłaci za nie odbyty piknik artystyczny w SP Nr 5, na który byli 

zaproszeni radni? 
Skarbnik – stwierdziła, że  nie słyszała o takim pikniku, nie podpisywała żadnych zleceń w tym 

zakresie. 
T.Szwed – pytał  co ma być dobudowane w CKiSE? 
S.Hatłas – powiedział, że to wniosek dyrektora CKiSE. 
Naczelnik IM – odpowiedział, że planowano dobudowanie budynku między restauracją a 
śmietnikiem o pow. 96 m2. Realizacja obejmuje sale nagrań. Do Wydz. RGS doszła 
wiadomość o możliwości pozyskania takich środków. W międzyczasie Burmistrz był na 
spotkaniu z młodzieżą, która zgłosiła potrzebę budowy takiego pomieszczenia. 

 
 
Ad 5 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.50 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
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